

2020 福音營同工經文默想和禱告建議信

2020 Gospel Camp Co-workers Bible Study and Prayer Suggestions

經文默想 WordStudy

1. 主來的日子近了 the Lord Draweth Nigh

(雅各書 5:8) 你們也當忍耐，堅固你們的心，因為主來的日子近了。

(James 5:8) Be ye also patient; stablish your hearts: for the coming of the Lord draweth nigh.

2. 務要傳道 Preach the Word

(提摩太後書 4:2) 務要傳道，無論得時不得時，總要專心，並用百般的忍耐、各樣的教訓責備人，警戒人，勸勉人。

(2 Timothy 4:2) Preach the word; be instant in season, out of season; reprove, rebuke, exhort with all longsuffering and doctrine.

3. 起初的愛心 Thy First Love

(啟示錄 2:4) 然而有一件事我要責備你，就是你把起初的愛心離棄了。

(Revelation 2:4) Nevertheless I have somewhat against thee, because thou hast left thy first love.

4. 要悔改 Repent

(啟示錄 2:5) 所以，應當回想你是從哪裡墜落的，並要悔改，行起初所行的事。你若不悔改，我就臨到你那裡，把你的燈臺從原處挪去。

(Revelation 2:5) Remember therefore from whence thou art fallen, and repent, and do the first works; or else I will come unto thee quickly, and will remove thy candlestick out of his place, except thou repent.

5. 用心靈事奉神 Serve with My Spirit

(羅馬書 1:9) 我在他兒子福音上，用心靈所事奉的神可以見證，我怎樣不住地提到你們；

(Romans 1:9) For God is my witness, whom I serve with my spirit in the gospel of his Son, that without ceasing I make mention of you always in my prayers;

禱告建議 Prayer Suggestions:

1. 感謝主讓我們有機會在這末了的日子見證神的榮耀,教導我們警醒謹守等候主的再來
Thank God for letting us have a chance in this last day to witness His glory; teach us how to be watchful and sober as we wait for our Lord Jesus' coming.
2. 求神紀念我們今年在特殊環境下的網上福音聚會, 賜給我們智慧和能力, 祝福我們手做的工
Pray for God' s wisdom, blessing, and strength over our work as this is the first time we will be having our Gospel Meeting online.
3. 求聖靈更新我們的心思意念, 在愛中建立我們, 讓我們在這個末了的時代成為他的見證
We pray that the Holy Spirit may renew our hearts and minds, increasing our faith and love; let us become good testimonies of His glory.
4. 為講員禱告, 求神潔淨他們, 並賜給他們格外的恩典和能力, 讓他們的信息都是由寶座而來
Pray for the speakers. May God cleanse their hearts and fill them grace and power.Would the messages they share come from God.
5. 求神憐憫恩待慕道朋友, 賜給他們能聽的耳朵和願意悔改的心; 願主耶穌的救恩歸於一切相信他的人
Pray for all the truth seekers. May God' s mercy and grace be with them; give them spiritual ears and hearts of repentance; may they all receive salvation through faith.
6. 為所有在網上服事的教會和同工禱告, 願我們在特殊環境下的服事能榮耀主的名
Pray for all the co-workers and churches working behind the scenes virtually. Let the Lord' s name be glorified through our services.